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Protokół nr XL/2022 z XL sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 

która odbyła się w dniu 30 czerwca 2022 r. (rozpoczęcie o godz. 18.37)  
w Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej  

przy ul. Świerkowej 1 
 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 
 

I część obrad  
 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb powitał zebranych, ogłosił otwarcie obrad, przekazał informacje  
o ochronie danych osobowych (umieszczono także w sali obrad) i stwierdził kworum (obecnych  
11 radnych - lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu z sesji, nieobecni radni:  
W. Sancewicz, A. Rotfeld-Paczkowska, S. Lasota, J. Matłacz.). 
W posiedzeniu udział wzięli także Burmistrz, Skarbnik i Sekretarz Miasta, pracownicy UM, obsługa 
prawna, przedstawiciele jednostek organizacyjnych miasta oraz mieszkańcy. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie porządku obrad. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Miasta. 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VI. Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Podkowa Leśna w 2021 roku: 
1. prezentacja Raportu; 
2. debata; 
3. głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania. 
VII. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2021 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Miasta Podkowa Leśna za 2021 rok: 
1. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o przedłożonym przez 

Burmistrza Miasta Podkowa Leśna sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 rok; 
2. dyskusja; 
3. głosowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok. 
VIII. Absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok:  
1. przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Podkowa Leśna za 2021 rok; 
2. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o przedłożonym przez 

Komisję Rewizyjną Rady Miasta Podkowa Leśna wniosku w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu miasta za 2021 rok; 

3. dyskusja; 
4. głosowanie projektu uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 
IX. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  na lata 2022 – 2040; 
2. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2022 rok; 
3. określenia średniej ceny jednostki paliwa na terenie gminy Miasto Podkowa Leśna na rok 

szkolny 2022/2023; 
4. zmiany uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca oraz określenia zasad prowadzenia handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników na terenie Miasta Podkowa Leśna; 
5. przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie skargi Wojewody 

Mazowieckiego z dnia 9 czerwca 2022 r.; 
6. wniosku w sprawie przyjęcia „Programu prozdrowotnego dla dzieci i młodzieży oraz ich 

opiekunów na terenie miasta Podkowa Leśna dotyczącego problemów psychospołecznych”; 
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7. petycji dotyczącej przesadzenia nasadzonych drzew z ul. Błońskiej na odcinku od ul. Jeleniej 
do ul. Myśliwskiej i usunięcia kory; 

8. petycji dotyczącej naprawy programu ochrony powietrza; 
9. udzielenia Rzecznikowi Dyscypliny Finansów Publicznych informacji o podjętych działaniach i 

o ich wynikach. 
X. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych.   
XI. Sprawy różne.  
XII. Wolne wnioski. 
XIII. Zamknięcie sesji.     

 
III. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Miasta 
 
Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XXXIX/2022 z XXXIX sesji RM przeprowadzonej 12 maja 2022 r. 
 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy XXXIX sesją RM w 
dniu 12 maja 2022 r. a XL sesją RM. Informacja Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do protokołu z 
sesji. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że: 

- przygotowany przez pracowników UM projekt Statutu Miasta został przekazany radnym; być może w 
lipcu uda się zwołać sesję RM w celu powołania doraźnej komisji ds. Statutu Miasta; 

- odbył się Konwent Przewodniczących RM zwołany dla omówienia smutnych przypadków działań 
niektórych mieszkańców, które nie tylko przekraczają normy kulturowe, lecz wręcz ocierają się o 
łamanie prawa; 

- ponieważ zapadł wyrok w sporze pomiędzy Podkową Leśna a Brwinowem ws. wody, 
Przewodniczący RM wrócił do rozmów z Przewodniczącym Rady Miejskiej Brwinowa nt. 
zorganizowania wspólnego posiedzenia komisji obu gmin, aby omówić założenia w relacjach 
pomiędzy gminami – sprawa jest otwarta; 

Na koniec Przewodniczący RM przekazał kondolencje Dyrektorowi CKiIO M. Płoszajowi-Mazurkowi  
z powodu śmierci żony. 

 
VI. Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Podkowa Leśna w 2021 roku 
 

1. Prezentacja Raportu 

Przewodniczący RM M. Gołąb powiedział, że tym razem Raport o stanie miasta został przygotowany 
przez firmę zewnętrzną. Tegoroczna forma Raportu jest bardzo ciekawa (strona internetowa). 
Przewodniczący RM poprosił o dokonanie prezentacji Raportu przez jego autorów. Zaznaczył, że po 
prezentacji odbędzie się debata nad Raportem. Do udziału w debacie nie zgłosili się żadni 
mieszkańcy. Przewodniczący RM zaprosił radnych do zabierania głosu. 

Burmistrz Miasta A. Tusiński powiedział, że to czwarta edycja Raportu o stanie Miasta. Pierwsze trzy 
przygotowywali pracownicy UM, ta najnowsza przygotowana została przez ekspercką firmę 
zewnętrzną (Curulis Sp. z o.o.). Burmistrz krótko opowiedział o możliwościach, jakie daje takie 
przedstawienie Raportu w formie strony internetowej (np. porównanie Podkowy do innych gmin na 
przestrzeni ostatnich 4 lat). 
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Prezentacji Raportu wraz z jego szczegółowym omówieniem, poprzez zdalne uczestnictwo w sesji, 
dokonała A. Hochenzy – kierownik Działu Ekonomicznego w firmie Curulis (zawartość merytoryczna 
Raportu – elementy obligatoryjne wynikające z ustawy o samorządzie gminnym oraz fakultatywne, 
podsumowanie działań w zakresie realizowanych działań własnych - w tym statystyki, ocena ogólna z 
porównaniem Miasta do innych gmin znajdujących się w podobnym stadium rozwoju). 

2. Debata 

Przewodniczący RM M. Gołąb otworzył debatę nad Raportem o stanie Miasta Podkowa Leśna  
w 2021 roku. 

Głos w debacie zabrali radni: 

- E. Barucka zwróciła uwagę na ciekawie przedstawiony w prezentacji podział realizowanych przez 
Miasto polityk, programów i strategii na obligatoryjne i fakultatywne – fakultatywne stanowią ponad 
50% (warto, aby też w ten sposób było to ujęte w Raporcie); Raport jest bardzo klarowny, jednak 
przydałoby się słowo komentarza, jak czytać zamieszczone w Raporcie i na stronie internetowej 
wykresy; radna zapytała też, kiedy do RM trafi projekt Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Miasta oraz w jaki sposób inwentaryzowane są nasadzenia; 

- B. Majewska również stwierdziła, że zamieszczone w Raporcie wykresy, porównujące Podkowę do 
innych gmin, są trudne do interpretacji (nie wiadomo, jak je czytać – należy to udoskonalić w kolejnych 
edycjach Raportu); 

- M. Eckhoff pochwaliła formę przedstawiła Raportu w formie strony internetowej; stwierdziła, że 
dobrze, że w prezentacji zostało wyjaśnione, jaki był klucz doboru gmin porównawczych; dodała, że 
Raport powinien zawierać także rozdział poświęcony temu, czego nie udało się w danym roku zrobić 
albo co można zrobić, aby poprawić niektóre wskaźniki; 

- Przewodniczący RM zgodził się z przedmówczynią, że w Raporcie brakuje informacji, co jeszcze 
można zrobić, aby było lepiej lub aby chociaż utrzymać obecny poziom rozwoju gminy;  

- M. Łaskarzewska zwróciła uwagę, że w Raporcie za mało miejsca poświęcono kwestii poziomu 
jakości życia i zdrowia mieszkańców oraz działań na rzecz poprawy zdrowia; 

- Przewodniczący RM poparł uwagi przedmówczyni; zapytał także, jak w Raporcie należy odczytywać 
dane nt. edukacji (np. czy podane dane dotyczą tylko szkoły samorządowej, czy także szkoły  
św. Teresy); 

- K. Likhtarovich poruszyła kwestie przyjętej metodologii opracowania Raportu - zapytała, czy nie 
byłoby zasadnym dodać do Raportu badania jakościowe, które może przedstawiłby pełniejszy obraz 
życia w mieście; 

- M. Łaskarzewska zapytała, czy nie warto byłoby włączyć mieszkańców w przygotowywanie takiego 
Raportu (np. ankiety); 

- B. Majewska powiedziała, że Raport o stanie Miasta jest oceną statystyczną przygotowaną wg 
określonych wskaźników i dokumentem, który musi spełniać ściśle określone ustawą normy – nie 
należy tu dodawać opinii mieszkańców (mógłby to być odrębny dokument).  

Burmistrz Miasta A. Tusiński i pani A. Hochenzy z firmy Curulis na bieżąco odnosili się do wypowiedzi 
radnych i udzielili wyczerpujących odpowiedzi na zadane pytania. Uwagi radnych obiecali uwzględnić 
w przyszłorocznym Raporcie. 

Wobec braku innych zgłoszeń Przewodniczący RM zakończył debatę. 

2. Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 

Przewodniczący RM odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie imienne. Projekt uchwały 
wyświetlono na ekranie. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 301/XL/2022. 
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Burmistrz Miasta A. Tusiński podziękował za udzielenie wotum zaufania. Podkreślił, że jest to efekt 
wspólnej pracy obu organów gminy oraz mieszkańców. 
 
O godz. 20.22 na wniosek radnej B. Majewskiej Przewodniczący RM ogłosił przerwę w obradach. 
 

II część obrad 
 
O godz. 20.33 Przewodniczący RM M. Gołąb rozpoczął II część obrad – obecnych bez zmian  
11 radnych.  
 
VII. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2021 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Miasta Podkowa Leśna za 2021 rok  
 
1. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o przedłożonym przez 
Burmistrza Miasta Podkowa Leśna sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 rok 
 
Po przeprowadzeniu debaty nad Raportem o stanie miasta oraz udzieleniu przez radnych 
Burmistrzowi wotum zaufania,  Przewodniczący RM M. Gołąb przekazał informację o pozytywnej 
opinii RIO ws. sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Podkowa Leśna za 2021 rok wyrażonej w 
uchwale Nr 3.e./186/2022 Składu Orzekającego RIO z dnia 25 kwietnia 2022 r. w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Burmistrza Miasta Podkowa Leśna sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta 
Podkowa Leśna za 2021 rok. Uchwała RIO została również wyświetlona na ekranie i stanowi 
załącznik Nr 3 do protokołu z sesji.  
 
2. Dyskusja 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb otworzył dyskusję. 
Radny W. Żółtowski nawiązał do wykonania budżetu. Z uznaniem podkreślił, że w roku ubiegłym udało 
się bardzo zwiększyć wpływy do budżetu miasta i ograniczyć wydatki, co wpłynęło na wypracowanie 
zapasu finansowego, który został mocno wsparty przez nagrodę za najwyższy poziom wyszczepienia 
mieszkańców.  
Przewodniczący KR P. Dziekański podkreślił, że pomimo wspomnianej nagrody za wyszczepienie, 
budżet miasta i tak byłby na plusie, a zakładano spory deficyt.  
Przewodnicząca KGiR B. Majewska powiedziała, że radni na posiedzeniach KGiR na bieżąco badają i 
omawiają budżet gminy. Poprosiła też mieszkańców o liczniejszy udział w posiedzeniach tej komisji. 
Przewodniczący RM przypomniał, że w roku ubiegłym zakończona została inwestycja budowy 
przedszkola i zapytał Burmistrza, o ile zmalały koszty utrzymania przedszkola (np. oszczędności na 
ogrzewaniu, zmiana systemu żywieniowego). 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przekazał, że pełnego podsumowania kosztów będzie można dokonać 
dopiero w drugim roku funkcjonowania przedszkola, ale wydaje się, że w nowym, większym o prawie 
40% przedszkolu, zużycie gazu pozostanie na tym samym poziomie, jak w starym, mniejszym 
budynku. Jeśli chodzi o prąd, to została założona fotowoltaika, co także w ostatecznym bilansie 
przyniesie oszczędności.  
Przewodnicząca KGiR B. Majewska stwierdziła, że niepokoi ją, że subwencja oświatowa pozostaje na 
poziomie roku 2017. 
Burmistrz Miasta zaznaczył, że i tak w porównaniu z innymi gminami Podkowa Leśna dokłada do 
systemu oświaty najmniej, co należy zawdzięczać staraniom władz Miasta i dyrekcji szkoły, aby 
system ten maksymalnie zoptymalizować i uczynić bardziej efektywnym. Warto także wiedzieć, że 
biorąc pod uwagę subwencję oświatową (teraz dodano jeszcze współczynnik zamożności) oraz 
zmiany w systemie podatkowym, miasto na przestrzeni ostatnich 4 lat straciło ok. 20 mln złotych po 
stronie dochodowej. 
Radny W. Żółtowski podsumował, że w tej sytuacji wydaje się, że miasto kredytuje państwo. Na 
zakończenie dyskusji radny pozytywnie ocenił fakt, że z roku na rok rosną wydatki miasta 
przeznaczane na inwestycje drogowe. 
 
3. Głosowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 
rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii komisji. 
Przewodniczące KGiR B. Majewska poinformowała, że KGiR jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
sprawozdania za rok 2021 (5 głosów za).  
Przewodniczący KR P. Dziekański przekazał, że sprawozdanie z wykonania budżetu pozytywnie 
zaopiniowała także KR. 
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Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. Projekt uchwały wyświetlono na 
ekranie. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 302/XL/2022. 
 
VIII. Absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok 
 
1. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Miasta Podkowa Leśna za 2021 rok 
 
Przewodniczący KR P. Dziekański przedstawił wniosek KR z dnia 24 maja 2022 r. ws. udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2021 rok (wyniki głosowania Komisji - jednogłośnie – 4 głosy za). 
Wniosek wyświetlono także na ekranie i stanowi on załącznik Nr 4 do protokołu z sesji.  
 
2. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o przedłożonym przez 
Komisję Rewizyjną Rady Miasta Podkowa Leśna wniosku w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu miasta za 2021 rok 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb przekazał informacje o pozytywnej opinii RIO nt. wniosku 
absolutoryjnego Komisji Rewizyjnej wyrażonej w uchwale Nr 3.f.1/215/2022 Składu Orzekającego RIO 
z dnia 8 czerwca 2022 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Podkowa 
Leśna w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Podkowa Leśna za 2021 rok. Uchwała 
RIO została również wyświetlona na ekranie i stanowi załącznik Nr 5 do protokołu z sesji. 
 
3. Dyskusja 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaprosił radnych do udziału w dyskusji.  
Radny W. Żółtowski powiedział, że absolutorium to głównie działania Burmistrza, a te były szeroko 
przedstawione w Raporcie o stanie miasta. Radny zwrócił uwagę, że rok 2021 był trudnym rokiem 
covidowym i Burmistrz musiał po części przejść na zarządzanie jednostką z poziomu laptopa. Bardzo 
duża więc praca została wykonana, aby wypracować taką nadwyżkę budżetową. Duży plus za to dla 
Burmistrza. 
Przewodniczący RM podkreślił, że Podkowa Leśna ma dobrego gospodarza. Poprosił przy okazji o 
utwardzenie pewnych nieformalnych przejść dla pieszych w punktach, w których te przejścia zostały 
już wydeptane (np. dodatkowe schodki przy wejściu do Parku Przyjaźni Polsko-Węgierskiej). 
Burmistrz Miasta A. Tusiński powiedział, że na szczęście udaje się tak projektować budżet miasta, że 
jest on zachowawczy - z deficytem. Po sporządzeniu bilansu okazuje się, że zostają wolne środki, 
które potem mogą być przeznaczane na kolejne inwestycje. Ostrożne ruchy skutkują wysokim 
poziomem gospodarności finansów publicznych w mieście. 
Radna M. Łaskarzewska pogratulowała pracownikom UM, bo jak podkreśliła - cały zespół pracuje na 
ten sukces. 
 
4. Głosowanie projektu uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za  
2021 rok 
 
Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod 
głosowanie imienne. Projekt uchwały był wyświetlony na ekranie. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
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Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 
Przewodniczący RM M. Gołąb podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - 
uchwała Nr 303/XL/2022.  
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński podziękował radnym za udzielenie absolutorium, dobrą współpracę i 
merytoryczne dyskusje oraz mieszkańcom za podsuwanie ciekawych pomysłów. 
 
IX. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  na lata 2022 – 2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i zmian w budżecie miasta (pkt IX ppkt 1 i 2 porządku obrad) i poprosił Przewodniczącą KGiR o 
przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że Komisja miała zastrzeżenia odnośnie dotacji dla 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Milanówku na zakup wozu strażackiego. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński powiedział, że rozumie, że radni potrzebują więcej czasu, aby zapoznać 
się z przekazanymi przez strażaków materiałami i podjąć decyzję, proponuje więc autopoprawką zdjąć 
to przesunięcie. 
Skarbnik Miasta A. Czarnecka przedstawiła wprowadzane zmiany. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska powiedziała, że po tej zmianie (zdjęcie dotacji dla OSP) projekty 
uchwał ws. zmian w WPF i w budżecie zostały zaopiniowane przez KGiR jednogłośnie pozytywnie  
(po 5 głosów za). 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały ws. zmian w WPF pod głosowanie imienne.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 304/XL/2022. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2022 
rok 

 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały z wprowadzoną autopoprawką pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 305/XL/2022. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na terenie gminy 
Miasto Podkowa Leśna na rok szkolny 2022/2023 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
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ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 306/XL/2022. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca oraz 
określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na 
terenie Miasta Podkowa Leśna 

 
Burmistrz Miasta A. Tusiński wyjaśnił, że zdarza się czasami, że Wydział Prawny Wojewody 
kontaktuje się czasem z UM informując, że ma zastrzeżenia odnośnie zapisów podjętych uchwał i w 
ramach dobrej współpracy pyta, czy RM sama zmieni zapisy uchwał - bez konieczności wszczynania 
postępowania nadzorczego. Zmiany w uchwale są kosmetyczne. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Janus 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 307/XL/2022. 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  
w Warszawie skargi Wojewody Mazowieckiego z dnia 9 czerwca 2022 r. 
 

Przewodnicząca KGiR B. Majewska przypomniała, że sprawa była omawiana na posiedzeniu KGiR. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 308/XL/2022. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku w sprawie przyjęcia „Programu prozdrowotnego dla 
dzieci i młodzieży oraz ich opiekunów na terenie miasta Podkowa Leśna dotyczącego 
problemów psychospołecznych” 
 

Przewodnicząca KSWiP M. Łaskarzewska przedstawiła stanowisko KSWiP stanowiące uzasadnienie 
do projektu uchwały – wniosek bezzasadny.  
Radni nie zgłosili pytań.  
 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
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ZA (9) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 309/XL/2022. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie petycji dotyczącej przesadzenia nasadzonych drzew  
z ul. Błońskiej na odcinku od ul. Jeleniej do ul. Myśliwskiej i usunięcia kory 
 

Przewodnicząca KSWiP M. Łaskarzewska przedstawiła stanowisko KSWiP stanowiące uzasadnienie 
do projektu uchwały – petycja bezzasadna.  
Radna E. Barucka dopytała, czy można było ocenić i czy sprawdzono, czy posadzone lipy faktycznie 
powodują uczulenie. 
Przewodnicząca KSWiP odpowiedziała, że mieszkaniec przekazał, że jest uczulony na jad pszczeli. 
Podnosił, że lipy są miododajne i kiedy kwitną to zagraża mu duża liczba pszczół na drzewie. Te 
jednak lipy mają być odpowiednio przycinane, aby drzewa się za bardzo nie rozrastały. Pielęgnacja 
drzew jest w gestii Burmistrza. Poza tym projekt nasadzeń wykonany został zgodnie z wytycznymi 
Mazowieckiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków i Miasto nie mogło wybrać innego gatunku 
drzew. 
Radni innych pytań nie zgłosili.  
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 310/XL/2022. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie petycji dotyczącej naprawy programu ochrony powietrza 
 

Przewodnicząca KSWiP M. Łaskarzewska przedstawiła stanowisko KSWiP stanowiące uzasadnienie 
do projektu uchwały – petycja nie leży w kompetencjach RM i należy przekazać ją Sejmikowi 
Województwa Mazowieckiego.  
Radni nie zgłosili pytań.  
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 311/XL/2022. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Rzecznikowi Dyscypliny Finansów Publicznych 
informacji o podjętych działaniach i o ich wynikach 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że sprawa była przedmiotem obrad i kontroli KR. 
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Przewodniczący KR P. Dziekański przedstawił stanowisko KR w sprawie przeprowadzonej kontroli 
działań Burmistrza w związku z informacją przekazaną Rzecznikowi Dyscypliny Finansów Publicznych 
przez podmiot informujący  - Stowarzyszenie Dziedzictwa Kulturowego i Krajobrazowego Dendropolis 
-  oraz z zarządzeniem Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych z dnia 12 kwietnia 2022 r. -  
zleconej Komisji Rewizyjnej uchwałą nr 298/XXXIX/2022 Rady Miasta Podkowa Leśna z dnia 12 maja 
2022 r. (załącznik do projektu uchwały). W ocenie Komisji nie doszło do naruszenia dyscypliny 
finansów publicznych. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił opis sprawy przebudowy stawu – od przetargów w 2017 r. do 
chwili obecnej, wykazując, że złożone do Rzecznika przez Stowarzyszenie Dendropolis 
zawiadomienie jest bezpodstawne. Podkreślił, że działania Stowarzyszenia są kompletnie 
niezrozumiałe. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka 
Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 312/XL/2022. 
 
X. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że do RM nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania 
w formie pisemnej. 
 
XI. Sprawy różne 
 
Radna D. Smolny zapytała, czy jest jakiś pomysł na wydatkowanie środków finansowych, które gmina 
wygrała w konkursie na najbardziej zaszczepioną gminę w Polsce, czy będzie to przedmiotem 
dyskusji na komisjach i czy mieszkańcy będą mogli wnosić propozycje pomysłów. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński powiedział, że tak. Dyskusję na ten temat zaczął w poprzednim numerze 
Biuletynu Miasta. Środki te mogą zostać wydane na przeciwdziałanie pandemii oraz jej skutkom 
społecznym i gospodarczym. Jest pomysł na zagospodarowanie działki przy ul. Jeleniej – budowa 
centrum rehabilitacyjnego pocovidowego, służącego także integracji społecznej. 
 
Radna D. Smolny odczytała także pytania przekazane jej przez mieszkańca: 
- pytania do Przewodniczącego KR – dlaczego Komisja procedowała niezgodnie ze Statutem Miasta, 
który mówi o jawności działań KR oraz dlaczego KR nie uwzględniła istotnych dokumentów 
dołączonych do skargi, 
- pytanie do Przewodniczącego RM – dlaczego punkt dot. skargi na niegospodarność Burmistrza 
umieszczono po dyskusji i głosowaniu absolutorium. 
Przewodniczący KR P. Dziekański odpowiedział, że posiedzenia KR były jawne, mieszkańcy byli 
obecni. Były zarzuty, że część członków Komisji nie oglądała oryginałów dokumentów dot. budowy 
stawu. Przewodniczący KR wyjaśnił, że po to powstają zespoły robocze, które mają dostęp do 
dokumentów, aby przygotować materiały dla pozostałych członków Komisji i na tej podstawie Komisja 
wyraża swoje stanowisko. Rada Miasta, podejmując potem decyzję, także nie ogląda wszystkich 
dokumentów. Decyzja RM podlega głosowaniu – tak samo jak w Komisji. Jeśli chodzi o drugie pytanie 
– dot. dokumentów – to KR miała zbadać, czy nastąpiło naruszenie dyscypliny finansów publicznych. 
KR interesują więc aneksy przedłużające możliwość wykonania prac. Komisja stwierdziła, że nie ma 
podstaw naliczania kar wykonawcy.  
Burmistrz Miasta podkreślił, że w żadnej z przeprowadzonych kontroli nikt nie zarzucił Miastu 
niewykonania w terminie zakresu zleconego. W kwestii jawności działań KR Burmistrz przypomniał, że 
§ 42 ust. 1 załącznika Nr 3 do Statutu Miasta wskazuje, że „Komisje działają na posiedzeniu oraz 
poprzez swoich członków delegowanych do zbadania sprawy na miejscu”. 
Radca prawny M. Płaszewska-Opalińska wracając do pierwszego pytania mieszkańca zaznaczyła, że 
jawność prac KR nie została złamana. Mieszkańcy mogli być na posiedzeniach i zabierać głos. 
Ponadto każdy radny ma prawo wglądu w dokumentację, jeśli ma takie życzenie, bo z czymś się nie 
zgadza lub chce się upewnić.  
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Radny W. Żółtowski dodał, że pytania mieszkańców na posiedzeniu KR dotyczyły tylko sposobu 
zapoznawania się z dokumentacją, a nie przedmiotu obrad. Była jawność działań KR i możliwość 
zadawania pytań, jednak pytań merytorycznych nie było.  
Radna M. Eckhoff powiedziała, że może mieszkaniec chciał uczestniczyć w przeglądaniu 
dokumentacji i teraz zarzuca, że to odbyło się bez udziału mieszkańców.  
W kwestii ustalania kolejności punktów porządku obrad radca prawny M. Płaszewska-Opalińska 
przekazała, że na sesji absolutoryjnej pewne uchwały muszą iść w pakietach (np. wotum i 
absolutorium muszą być razem rozpatrywane) i nie wyobraża ona sobie, aby znalazł się tam punkt 
dot. udzielenia odpowiedzi Rzecznikowi.  
Radny W. Żółtowski podkreślił, że pismo Rzecznika jest z kwietnia 2022 r., a absolutorium dotyczy 
roku 2021. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb powiedział, że ubolewa, że tworzy się obyczaj u mieszkańców, że jak 
mają coś niepotrzebnego, to wystawiają to przed dom. Zaśmieca to przestrzeń publiczną. Kiedyś 
jednak w ten sposób pozyskane meble ogrodowe Przewodniczący RM postawił na przystanku 
autobusowym przy przedszkolu, bo mieszkańcy wnioskują o ustawienie tam ławki. Przewodniczący 
RM popiera wniosek mieszkańców.  
Przewodniczący RM wracając do rozpoczętego wcześniej tematu dot. utwardzenia ścieżek, którymi 
poruszają się piesi, poprosił o poprawienie wejścia do Parku Miejskiego od strony torów kolejki WKD. 
Przekazał także uwagi mieszkańców dot. dziur na ul. Gołębiej oraz zalewania ul. Kwiatowej.  
Burmistrz Miasta powiedział, że UM czeka na decyzję ws. przyznania dofinansowania na ciąg ulic 
Gołębia – Zachodnia. UM szuka także możliwości finansowych na wykonanie dalszego docinka ul. 
Kwiatowej. Dodał także, że Miasto nadal nie znalazło wykonawcy, który zająłby się łataniem dziur w 
ulicach. 
Radna M. Eckhoff powiedziała, że jest dziura na ul. Jeleniej. Zapytała także o dotację na ul. Sokolą i 
Orlą.  
Burmistrz Miasta powiedział, że jeśli okaże się, że Miasto otrzymało dotację i prace trzeba będzie 
wykonać w tym roku, to będzie to duże wyzwanie logistyczne (zamknięcie ulic) i finansowe dla Miasta 
(gmina otrzyma zwrot zainwestowanych środków dopiero po dokonaniu płatności). 
Radna M. Eckhoff poprosiła o doświetlenie ścieżki prowadzącej przez lasek z Pałacyku do WKD. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że ścieżka przebiega przez prywatne posesje. Miasto nie planuje ich 
zakupu. 
 
XII.  Wolne wnioski 
 
Za zgodą Przewodniczącego RM przedstawiciel ruchu społecznego Inicjatywa Las Młochowski  
M. Krasowski przedstawił prezentację o działaniach grupy na rzecz Lasu Młochowskiego. Poprosił 
także o dołączenie grupy do zespołu roboczego, w którego skład wchodzą przedstawiciele 
Nadleśnictwa Chojnów, RM, UM i inne zainteresowane osoby.  
 
XIII.  Zamknięcie sesji 
 
Wobec braku innych wniosków o godz. 22.09 Przewodniczący RM M. Gołąb zamknął XL sesję Rady 
Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
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Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Miasto Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik na stronie internetowej miasta. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także na 
ekranie i odczytano na początku sesji. 
 
 
 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
        /-/           /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
RIO – Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie 
 

 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
3. Uchwała Nr 3.e./186/2022 Składu Orzekającego RIO z dnia 25 kwietnia 2022 r. w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Podkowa Leśna sprawozdaniu z wykonania 
budżetu Miasta Podkowa Leśna za 2021 rok 

4. Wniosek Komisji Rewizyjnej z dnia 24 maja 2022 r. ws. udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Miasta Podkowa Leśna za 2021 rok 

5. Uchwała Nr 3.f.1/215/2022 Składu Orzekającego RIO z dnia 8 czerwca 2022 r. w sprawie 
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Podkowa Leśna w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Podkowa Leśna za 2021 rok 

 
 
 
 


